

FAQs BERKAITAN PENJAMIN BAGI PRODUK SAFIA-I

BIL	SOALAN	JAWAPAN
1	Apakah tanggungjawab saya sebagai Penjamin?	Sekiranya pelanggan gagal untuk melaksanakan, mematuhi atau menunaikan apa-apa janji (wa'd), stipulasi dan terma-terma yang terkandung di dalam Surat Tawaran dan Perjanjian, Bank berhak untuk menuntut keseluruhan keterhutangan atau baki sebagaimana yang tertunggak termasuk semua kos dan caj yang perlu dibayar oleh pelanggan selaras dengan Surat Tawaran dan Perjanjian tersebut daripada Penjamin secara bersama dan berasingan
2	Mengapakah Penjamin diperlukan?	Penjamin diperlukan untuk memberi sokongan kredit kepada pemohon pembiayaan. Bagi produk SAFIA-i, penjamin diperlukan bagi pembiayaan yang melebihi 100%.
3	Adakah tandatangan Penjamin di dalam perjanjian jaminan perlu disaksikan?	Ya. Perjanjian jaminan biasanya akan ditandatangani di hadapan pihak ketiga dan kebiasaannya Pegawai Bank akan bertindak sebagai saksi.
4	Perjanjian Jaminan biasanya merupakan dokumen yang ditulis dengan istilah undang-undang. Sekiranya tidak memahami kandungan dokumen tersebut, apakah yang saya perlu lakukan?	Anda boleh meminta Pegawai Bank untuk menjelaskan kandungan perjanjian kepada anda. Jangan menandatangani perjanjian jika anda tidak selesa atau tidak memahami dengan mana-mana perkara berkaitan.
5	Bolehkah penjamin menjadi muflis sekiranya pemohon tidak membayar balik pembiayaannya kepada Bank.	Ya. Jika baki nilai pembiayaan itu sama atau lebih daripada RM50,000.00 seperti yang ditentukan oleh Akta Insolvensi 1967, Bank boleh mengambil tindakan kebangkrupan terhadap anda untuk mendapatkan kembali hutang.
6	Adakah penjamin akan dibebaskan dari jaminan setelah kematian pemohon?	Tidak. Jaminan ini akan tetap mengikat penjamin sehingga mereka dilepaskan dari tanggungjawab oleh Bank.

Nota:

Bagi mendapatkan maklumat lanjut atau sebarang pertanyaan, sila kunjungi cawangan Agrobank berdekatan, atau hubungi kami di:

• Tel: 1-300-88-2476 • Faks: 03-26922053 • E-mel: customer@agrobank.com.my